

Curriculum Vitae

Abdulhasan Abdallah Kadhim Altaey



Mustansiriyah University-College of Engineering

Mobile:07519197188

E-mail: hasanaltaey@uomustansiriyah.edu.iq

Personal Summary:

Since 2005, I joined the Department of Electrical Engineering, Mustansiriyah University, as an Asst. Lecturer. In August 2012, I became a lecturer. Since 2013, I have been a Ph.D. student in the Faculty of Electrical Engineering, Selcuk University, Turkey and I have graduated in 2018. My current research interests in Power electronics.

EDUCATION:

- #1 B.Sc.: 1989-1993 B.Sc. in Electrical Engineering, University of Baghdad, Iraq-Baghdad.
- #2 M.Sc.: 2001-2004 M.Sc. in Electrical Engineering, University of Technology, Iraq-Baghdad.
- #3 Ph.D.: 2013-2018 PhD in Electrical Engineering, Power electronics, Selcuk University, Turkey.

ACADEMIC HONORS AND AWARDS:

- 5 thanks and recommendation letters from the Ministry of Higher Education and Scientific Research-Iraq.

ACADEMIC / TEACHING EXPERIENCE

- 2005-2013 Power electronics and Machines / Mustansiriyah University/ College of Engineering/ Electrical Engineering Department.
- 2018-2021 Electrical System Designs for Buildings / Mustansiriyah University/ College of Engineering/ Electrical Engineering Department.
- 2018-2021 Engineering Economy / Mustansiriyah University/ College of Engineering/ Electrical Engineering Department.
- 2022 Power electronics and Machines / Mustansiriyah University/ College of Engineering/ Electrical Engineering Department.
- 2005-2013, 2018-2022 Machine Lab / Mustansiriyah University/ College of Engineering/ Electrical Engineering Department.

أ.م.د. ياسين يوسف محمد
رئيس قسم الهندسة الكهربائية
11 / 13

الأستاذ المساعد الدكتور
عقاب محمد الجاسق
معاون العميد للشؤون العامة
2022/11/14

courses Taught:

Under graduate	Graduate
Power electronics and machine, Electrical system design for buildings, Engineering Economy, Machine Lab.	Higher Education Lab Advisor

PROFESSIONAL AFFILIATIONS:

PUBLICATIONS:

- Papers: 3 Local and 2 International Journal Articles.

PROFESSIONAL DEVELOPMENT:

- Certifications.

أ.م.د. ياسين يوسف محمد
رئيس قسم الهندسة الكهربائية
٢٠٢٢ / ١١ / ١٤

الأستاذ المساعد الدكتور
عتاب بن الجاسم
معاون العميد للشؤون العامة
٢٠٢٢ / ١٤ / ١٤

السيرة الذاتية

عبدالحسين عبدالله كاظم الطائي

الجامعة المستنصرية، كلية الهندسة



Mobile: 07519197188

E-mail: hasanaltaey@uomustansiriyah.edu.iq

ملخص تعريفي:

منذ 2005 التحقت بقسم الهندسة الكهربائية/ الجامعة المستنصرية كتدريسي بصفة مدرس مساعد. في شهر: آب 2012 ترقيت الى مدرس في قسم الهندسة الكهربائية. في 2013 باشرت بدراسة الدكتوراه في كلية الهندسة الكهربائية/ جامعة السلجوك في تركيا وتخرجت سنة 2018 بتخصص هندسة كهرباء/ الكتروليات القدرة. اهتماماتي الحالية تتضمن نشر بحوث مختلفة الكتروليات القدرة.

الشهادات الدراسية:

- 1993-1989 بكالوريوس هندسة كهربائية/ جامعة بغداد/ العراق.
- 2004-2001 ماجستير هندسة كهربائية / الجامعة التكنولوجية/ العراق- بغداد.
- 2018-2013 دكتوراه هندسة كهربائية/ الكتروليات القدرة/ جامعة السلجوك/ تركيا.

الجوائز والتكريم الاكاديمي:

5 كتب شكر من وزير التعليم العالي والبحث العلمي.

الخبرة الاكاديمية والتدريس:

- 2013-2005: الكتروليات القدرة والمكانن / الجامعة المستنصرية/ كلية الهندسة/ قسم الهندسة الكهربائية.
- 2021-2018: تصميم الانظمة الكهربائية للابنية / الجامعة المستنصرية/ كلية الهندسة/ قسم الهندسة الكهربائية.
- 2021-2018: الاقتصاد الهندسي / الجامعة المستنصرية/ كلية الهندسة/ قسم الهندسة الكهربائية.
- 2022 الكتروليات القدرة والمكانن / الجامعة المستنصرية/ كلية الهندسة/ قسم الهندسة الكهربائية.
- 2013-2005 , 2022-2018- مختبر مكانن / الجامعة المستنصرية- كلية الهندسة/ قسم الهندسة الكهربائية.

المقررات الدراسية التي تم تدريسها:

الدراسات الاولى	الدراسات العليا
الكتروليات القدرة والمكانن , تصميم الانظمة الكهربائية للابنية , الاقتصاد الهندسي , مختبر المكانن.	مشرف مختبر البحوث المتقدمة للدراسات العليا

د. م. د. ياسين يوسف محمد
رئيس قسم الهندسة الكهربائية
٢٠٢٢ / ١١ / ١٤

الأستاذ المساعد الدكتور
عبدالحسين عبدالله كاظم الطائي
معاونت القسم للكتروليات القدرة
٢٠٢٢ / ١١ / ١٤

٢٠٢٢ / ١١ / ١٤

المنشورات العلمية:

- بحوث علمية: 3 بحوث منشورة بمجلات محلية و 2 بحوث منشورة بمجلات عالمية.

د. ياسين يوسف محمد
رئيس قسم الهندسة الكهربائية
٢٠٢ / ١١ / ١٤

الأستاذ المساعد الدكتور
علاء الدين الحياثي
معاون العميد للشؤون العلمية
٢٠٢ / ١١ / ١٤

تطوير المهارات:

- Certifications